

Merger between Salto Systems, S.L. and Ringo Technologies, S.L.U.

根据 4 月 3 日第 3/2009 号法案第 32 条的规定，关于商业公司的结构变更（“中华总商会”），于 2022 年 6 月 30 日经双方董事批准的 SALTO SYSTEMS, SL（作为吸收公司）和 RINGO TECHNOLOGIES, SLU（作为吸收公司）合并条款草案于 13 日纳入本公司网站 2022 年 7 月。

[联合条款草案](#)

同样，根据中华总商会第 39 条的规定，以下文件还包括与上述 SALTO SYSTEMS, SL 和 RINGO TECHNOLOGIES, SLU 的吸收合并有关的文件

[Ringo Technologies, SL 2019 年节略账目](#)

[Abridged Annual Accounts of Ringo Technologies, S.L. 2020](#)

[Ringo Technologies, SL 2021 年度节略账目](#)

[Salto Systems 的年度账目、管理报告和审计师报告，SL 2019](#)

[Salto Systems 的可持续发展报告，SL 2019](#)

[Salto Systems, SL 2020 的年度账目、管理报告和审计师报告](#)

[Salto Systems 的可持续发展报告，SL 2020](#)

[Salto Systems, SL 2021 的年度账目、管理报告和审计师报告](#)

[Salto Systems 的可持续发展报告，SL 2021](#)

[Salto Systems, SL 的现行章程](#)

[参与合并的公司董事的身份](#)

根据 4 月 3 日第 3/2009 号法案第 51 条的规定，关于商业公司的结构变更（“SCCCA”），it is published as of 31 August 2022 on this corporate website, in the terms indicated in that provision, the announcement of the Joint Draft Terms of merger of SALTO SYSTEMS, S.L. (as Absorbing Company) and RINGO TECHNOLOGIES, S.L.U. (as Absorbed Company).

[联合条款草案公告](#)

免责声明:

This is a downloadable version of the website content that we make available to you for informative purposes for an easier consultation and filling. However, SALTO assumes no responsibility for any errors or typos that the downloadable version may contain.

As SALTO reserves the right to modify this content from time to time, please check on the Legal section of our website to find the latest version of the legal documents and their updates.

